

Title (en)

Needle printhead with driving and return flap armature electromagnets.

Title (de)

Nadeldruckkopf mit Antriebs- und Rückholklappankermagneten.

Title (fr)

Tête d'impression à aiguilles avec électro-aimants d'actionnement et de retour à armature battante.

Publication

EP 0401881 A2 19901212 (DE)

Application

EP 90115152 A 19880507

Priority

- EP 90115152 A 19880507
- DE 3715304 A 19870508

Abstract (en)

A needle print head with armature electromagnets (3, 4, 5) which are arranged in an annular arrangement in a metal body (1). The armature (5) is mounted so as to be swivellable in a spacer (70, 71, 71A) and electromagnets (3, 4; 3A, 4A) are arranged in mirror image on both sides of the armature (5), of which electromagnets one serves in each case as return electromagnet. An actuation switch for the attraction and return electromagnets (3, 4; 3A, 4A) is disclosed. High print accuracy and speed are achieved. <IMAGE>

Abstract (de)

Nadeldruckkopf mit Klappankermagneten (3,4,5), die in ringförmiger Anordnung in einem Metallkörper (1) angeordnet sind. Der Anker (5) ist in einem Abstandshalter (70,71,71A) schwenkbar gelagert, und beidseitig der Ankers (5) sind Elektromagnete (3,4;3A,4A) spiegelbildlich angeordnet, von denen jeweils einer als Rückstell-Elektromagnet dient. Eine Ansteuerschaltung für die Anzugs- und Rückstell-Elektromagnete (3,4;3A,4A) ist geoffenbart. Hohe Abdruckgenauigkeit und -geschwindigkeit wird erreicht.

IPC 1-7

B41J 2/275; B41J 9/24

IPC 8 full level

B41J 2/275 (2006.01); **B41J 9/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41J 2/275 (2013.01); **B41J 9/24** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0401881 A2 19901212; EP 0401881 A3 19910206; EP 0401881 B1 19930915; AT E94470 T1 19931015

DOCDB simple family (application)

EP 90115152 A 19880507; AT 90115152 T 19880507